

英語經典遊蹤 Classics for Juniors 2021

亞馬遜  
860日

WALKING  
THE  
AMAZON

Colombia

Finish Line

Ed Stafford was the  
first man to walk the Amazon  
in 860 days in 2010

Peru

Brazil

British explorer  
Ed Stafford  
started here in 2008

為本地及國際學校小學四年級至中學三年級而設的戲劇學習及體驗  
Perfect theatre learning and participation for P4 - S3 students  
from local and international schools

英語演出，雙語字幕  
Mainly in English with bilingual surtitles

學校專場 School Shows

4 - 8/10/2021

一至五 Mon- Fri  
10:30am & 2:30pm

西灣河文娛中心劇院  
Sai Wan Ho Civic Centre Theatre

訂購及查詢 Booking & Enquiries:  
2520 1716 | jane@aftec.hk

場館內實施社交距離措施  
Social distancing measures apply

主辦方保留延期、取消、更改節目形式或更換演員/嘉賓的權利  
The presenter reserves the right to postpone, cancel, modify the programme format or substitute artists

誇啦啦藝術集匯為西灣河文娛中心場地伙伴  
The Absolutely Fabulous Theatre Connection Co Ltd is the Venue Partner of the Sai Wan Ho Civic Centre

## 創意盒子 Creative Box

除了欣賞誇啦啦版本的《亞馬遜860日》外，學校也可安排學生參與相關的話劇訓練，在專業戲劇導師指導下，發揮創意編演你們獨一無二的《亞馬遜860日》短劇，體驗戲劇的樂趣。完成訓練後，學校可保留道具及戲服。

This is an additional theatre training programme for participating students to devise their own *Walking the Amazon* skit under the guidance of qualified drama tutors. Schools can keep all props and costumes upon completion of the programme.

- 每班最多20位學生  
Maximum of 20 students per class
- 18小時課後訓練，到校面授及網上學習混合模式進行  
18 hours after-school training in hybrid learning format (in-school face-to-face and online)
- 在最後一節分享學習成果  
Work-in-progress presentation at the last session
- 配合學校安排，度身訂造訓練時間表  
Flexible scheduling

### 費用 Fee

每校 HK\$ 20,000 per school

名額有限，先到先得  
Quota applies, first come first served

### 額外優惠 Additional Offers:

參與「創意盒子」的學校更可獲贈最多20張《亞馬遜860日》劇場演出門票，讓參與話劇訓練的學生一同欣賞誇啦啦的演出。

A maximum of 20 complimentary tickets to the theatre performance in Oct 2021, subject to the actual number of participating students.

### 報名及查詢 Enrolment & Enquiries:

2520 1716 | jane@aftec.hk

## 關於誇啦啦 About AFTEC

誇啦啦藝術集匯（誇啦啦）致力以其獲獎之雙語學習劇場™方法，培育新一代年輕人。我們相信藝術帶來啟發、動力及轉變，以藝術融入教育的方法鼓勵創意學習。而誇啦啦的英文縮寫意指「藝術融合教育以轉化人生」。

誇啦啦是一個註冊慈善團體，2008年成立至今觀眾及參加者超過250,000名，2009年起成為康樂及文化事務署轄下的西灣河文娛中心場地伙伴，於2014及2017年獲香港藝術發展局頒發藝術教育獎，更在2020年獲頒藝術推廣獎。誇啦啦亦首創為自閉症及學習障礙的年青人而設的自在劇場，讓他們能在友善觀劇環境中享受演出。

The Absolutely Fabulous Theatre Connection (AFTEC) is an award-winning bilingual Learning Theatre™ and dedicated to nurturing the next generations of young people. We believe in the power of the arts to inspire, motivate and transform, and use an integrated arts-in-education approach to enhance education and encourage creative learning. Our acronym A.F.T.E.C also stands for Arts For Transformative Educational Change.

Established in 2008 as a registered charity, we have reached over 250,000 audience members and participants through our diverse cross-disciplinary projects to date, and have been the Venue Partner of the Sai Wan Ho Civic Centre under the LCSD Venue Partnership Scheme since 2009. AFTEC was a recipient of HK Arts Development Council's Award for Arts Education 2014 & 2017, and Arts Promotion 2020. AFTEC pioneered Relaxed Theatre for young people with Autism Spectrum Disorder and learning difficulties.